



الشركة الوطنية للمياه المعدنية ش.م.ع.ع  
National Mineral Water Company SAOG

## Disclosure of the Decisions taken at the Board of Directors Meeting held on 13<sup>th</sup> May 2024

الإفصاح عن القرارات المتخذة بإجتماع مجلس الإدارة  
المنعقد بتاريخ 13 مايو 2024

The Board of Directors (“Board”) of National Mineral Water Company SAOG (“NMWC”) have held their meeting on 13<sup>th</sup> May 2024 Via Teams and Physically and has approved the Director’s report and unaudited Financial Statements.

عقد مجلس إدارة الشركة الوطنية للمياه المعدنية ش.م.ع.ع اجتماعه بتاريخ 13 مايو 2024 عبر برنامج Teams وبحضور الفعلي ووافق على تقرير رئيس مجلس الإدارة والقوائم المالية الغير مدققة لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2024.

NMWC Group has achieved net loss of RO (96,618) on the revenue of RO 1,337,048 for the period ended 31<sup>st</sup> March 2024 as compared to a net profit of RO 2,241 on a revenue of RO 1,471,958 in the first quarter last year.

حققت مجموعة الشركة الوطنية للمياه المعدنية صافي خسائر بقيمة (96,618) ريال عماني على إيرادات بقيمة 1,337,048 ريال عماني في الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2024 مقارنة أرباح بقيمة 2,241 ريال عماني على إيرادات بقيمة 1,471,958 ريال عماني في العام الماضي لنفس الفترة .

For National Mineral Water Company SAOG

  
  
Authorized Signatory

